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                    Verslag vergadering Seniorenadviesraad                          

26 januari 2023 
 

 

 
Aanwezig: 
 

Adriaensen  Sumati   Schepen voor Welzijn, Senioren, Gezin 

Voorzitter Bijzonder Comité voor Sociale Dienst 

Crosenski Hélène  Okra Lichtaart (voorzitter) 

Geerts Hilde              Okra Tielen, onafhankelijke  
Smets Jef   Okra Kasterlee (ondervoorzitter -clubverantwoordelijk -dansleider) 

Smolderen Nieke  Okra Tielen, onafhankelijke 

Vanagt Ludo   Onafhankelijke 

Vercauteren Bart  Seniorenconsulent 

Verboven Ria   Neos, onafhankelijke 

Vissers Gerard   Radio Lichtaart, onafhankelijke 
 

_____________________________________________________________________________________________________________________ 
 

Dagorde    : 

 1)   Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag . 

 2)   Wat gaan we doen voor Jos Heylen (wanneer en hoe)   

 3)   Wie wordt onze nieuwe penningmeester? 

 4)   Hoe kunnen wij nog aan nieuwe raadsleden komen?      

 5)   Varia :  

• Vonk 3 – Buurtgerichte zorg 

• Beweegbanken 

• Bib aan huis 
  

De voorzitter verwelkomt iedereen op deze vergadering. 
 

1. Goedkeuring verslag van 22 - 12 - 2022 

➢ Het verslag werd via email en op de vergadering goedgekeurd na enkele discussiepunten over 

de  beweegbank,de ontbrekende vuilbakjes op de toiletten in de oc’s van Kasterlee, Lichtaart en 

Tielen en de geldautomaat van Kasterlee (zie varia). 

➢ Zodra je het verslag aankrijgt kan je, indien er nog andere aanpassingen nodig zijn, deze 

schriftelijk melden via riaverboven@telenet.be of indien je internet niet werkt via een  

      sms 0479 45 99 53 Het verslag zal dan nog worden aangepast. 
 

2. Wat gaan we doen voor Jos Heylen 

Omdat Jos zolang in de seniorenraad heeft gezeten en altijd een goede bijdrage gaf in deze raad,  

is het normaal dat we hem daarvoor willen bedanken met een cadeau. 

We hebben besloten bij Oxfam een cadeau van minstens 50 euro te kopen, daar zal onze voorzitter 

voor zorgen Bart zal hiervoor de nodige bestelbon voor opmaken en doorgeven aan Oxfam. 

Jef zal ons verwittigen wanneer hij dit pakket naar Jos gaat afgeven. We zullen in een kleine groep zijn 

cadeau aanbieden: Jef, Ria, Sumati en Hélène. Jos woont in de Mgr. Heylenstr. 41 B.1 te Kasterlee 
 

3. Wie wordt onze nieuwe penningmeester? 

➢ Sinds de gemeente alles heeft overgenomen wat onkosten betreft en we onze kandidatuur via de 

gemeente moeten aanvragen is er geen penningmeester nodig. Als we onkosten maken, is het 

belangrijk om dit vooraf aan Bart te laten weten zodat hij de nodige bestelbon(nen) kan laten 

opmaken.  

➢ Bart zal de voorzitter en secretaris van de seniorenadviesraad per kwartaal laten weten welk 

bedrag op onze seniorenadviesraad rekening staat. De voorzitter laat daarna aan alle leden de 

toestand van de geldzaken weten. Bart zal ieder kwartaal op de seniorenraad laten weten welke 

onkosten er gemaakt zijn en hoeveel het saldo bedraagt.) 

➢ Waarvoor mogen we onze 500 euro per jaar gebruiken? 

• Vormingen voor senioren volgen + vervoersonkosten 
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• Spreker via de gemeente vragen om te komen toespreken die wordt rechtstreeks via de 

gemeente betaald 

• Onkosten van de seniorenweek en onkosten van de jaarlijkse vergadering 

We kunnen zelf nog creatieve ideeën voor het welzijn van de senioren bedenken! 
 

4. Hoe kunnen wij nog aan nieuwe raadsleden komen? 

➢ Door het aanspreken van geschikte kandidaten door onze leden van de adviesraad. 

➢ We moeten zorgen voor het evenwicht tussen mannen en vrouwen, leeftijden (vanaf 55+ tot 

100+) en de drie dorpen. Nu beschikken we over vier vrouwen en drie mannen, 3 van Tielen en 

3 van Kasterlee en 1 van Lichtaart en de leeftijden in de zestig en zeventig. 

➢ Als we een jaarvergadering houden in 2023 zijn er daar ook hopelijk kandidaten die zich willen 

aansluiten. 

➢ Vanaf volgende vergadering plaatsen we in de dagorde ‘Jaarvergadering’  

We moeten deze zelf organiseren. Bart heeft de grote zaal in het OC Tielen reeds  

vastgelegd  op 26/09/2023 (09:00 - 13:30)   
 

5. Varia  

a) Vonk 3 Buurtgerichte zorg 
 

➢ Het wettelijk kader voor een dienstencentrum is vastgelegd. In het verleden kon Kasterlee hier  

zich niet mee verzoenen omdat ze in de drie dorpen een dienstencentrum wilden. Het decreet is 

in 2019 veranderd en mag nu wel in alle dorpen. Ze moeten 32 uren per week open zijn. In 

Lichtaart  en Kasterlee zal dat ook gebeuren. Ook buurtzorg oprichten is hiervoor nodig en dat 

zal een project worden in Tielen waar ook het hoofdkantoor zal komen. Later kan dergelijk het 

project buurtzorg ook in Lichtaart en Kasterlee. Zodoende is het wettelijk kader van het 

dienstencentrum wel in orde. 

➢ Start van de buurtgerichte zorg begint in februari 2023. Eerst wordt er een jaarplanning 

opgesteld waarin besproken wordt wie ze uitnodigen. Er wordt samen gewerkt met de Thomas 

More Hogeschool van Geel 

➢ Ook de planning voor de etentjes  van Harten drie zijn opgestart.  De locatie worden 

waarschijnlijk okralokaal Kasterlee en voor Lichtaart en Tielen moeten deze nog worden 

vastgelegd.  Ze zullen nu voortaan een traiteur hiervoor in dienst nemen. 

➢ Welzijn organiseert vaste momenten trefpunt in de bibliotheken 

             Trefpunt Tielen: iedere woensdag: 9.00 uur – 11.30 uur (Sumati heeft dat laten weten) 

             Trefpunt Lichtaart: 

             Trefpunt Kasterlee: 
   

b) Beweegbanken 
 

➢ Sumati deelt mede dat de aankoop van de beweegtoestellen zijn doorgeschoven naar de 

begroting van 2024 om het toch nog in de Karrekietstraat te kunnen plaatsen.  

➢ De voorzitter sprak zijn bezorgdheid hierover uit omdat hangjongeren regelmatig schade 

veroorzaken op het okralocatie.  

➢ Ze prutsen ook aan de fietsen van de senioren Okra Kasterlee en klimmen op de 

omheiningsdraad, enz..  

➢ Daarom vragen wij om deze toch te plaatsen in Tielenheide aan de sportvelden omdat daar 

meer toezicht is er komen alle leeftijden die er zeker gebruik van zullen maken. TJak 

(sportgroep), Okra petanquebaan,  lage schoolkinderen komen er sporten, enzovoort!  

➢ Ria zal voor de beweegtoestellen een advies optellen. 
 

c) Bib aan huis 

➢ Men kan boeken aan huis aanvragen. Dit is georganiseerd in een samenwerking van de 

bibliotheken, hun vrijwilligers, welzijn en de senioren consulent. 

➢ Je kan deze bestellen via email of telefoon van de bib. De vrijwilligers van de bib of 

onthaalmoeder bezorgen je het gevraagde boek/boeken. Omdat de bekendheid nog niet 

optimaal wordt de media en de Kempenaar erbij betrokken. Ook de Okra’s van de 

verschillende dorpen willen het in hun nieuwsbrief plaatsen met telefoonnr./ emailadres en 

een beetje uitleg. 
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Veiligheid 

➢ Voor sommige senioren blijft het digitale moeilijk. Het verdwijnen van banken en 

bankautomaten maakt het nog moeilijker. 

➢ Er staan momenteel slechts twee(drie) automaten in Kasterlee op één plaats op de 

markt.(Geelsebaan) 

Deze is voor de wachtenden zichtbaar als iemand zijn rekening toont (veel te grote letters) 

en als ze hun code intikken moeten ze te erg opletten dat niemand kan meekijken (We 

stellen de veiligheid wel in vraag, iedereen kan meekijken.) 

Hélène laat weten dat er binnenkort een automaat in Lichtaart komt. Hopelijk ook in Tielen? 
 

Vuilbakjes 

➢ Er zijn nog steeds te veel vuilbakjes die ontbreken in de vrouwentoiletten Er zouden nu terug 

vuilbakjes geplaatst worden maar niet in ALLE vrouwentoiletten. Op hygiëne kan en mag 

de gemeente niet besparen. Elk vrouwentoilet MOET een vuilbakje hebben en zakjes 

om maandverband in te steken. Bart informeert intern naar een stavaza. 

➢ Nieke laat weten dat de toiletten aan de weekkapel Tielen zeer proper zijn, maar vraagt zicht 

af wanneer de beloofde toiletten op de begraafplaats Tielen er komen? 
 

Podia in het Ligahof 
 

➢ De frustraties om het opstellen en afbreken van het podia in het Ligahof kwamen ook door 

Hélène in deze vergadering ter sprake. Bart heeft na de vergadering laten weten dat ook de 

cultuurraad dezelfde mening deelt. Iedereen kreeg deze email en kan deze dus nalezen. 

Bedankt Bart voor je bezorgdheid en actieve bijdrage hiervoor. Hopelijk komt er snel een 

oplossing zodat de ouderen dit zware en onveilige werk niet meer moeten doen voor en na 

hun ontspanningsnamiddagen. 

 

Volgende vergaderdata: ( in het sociaal huis Leistraat 83 te Lichtaart ) 
 

Donderdag 23  februari 2023 om 09h30  
 

 

 

 

De secretaris Ria Verboven     De voorzitter Jef Smets       

 

 

      


